
1. Jožef Hvalica: 

Kaj je z OPN-jem? Vloge so se zbirale do konca 2018. Dogovorjeno je bilo, da se sestanejo, a 

do tega ni prišlo. Kdaj bodo podali vloge na ministrstvo? Kaj je bilo v tem času narejenega, da 

bi to šlo naprej, in če se kaj dogovarjajo v zvezi s ceno, saj je bilo marca na seji govora, da se 

bodo dogovorili o dokončni ceni. 

Od 7. seje do 8. ste bili vsi povabljeni na sestanek v prostore občine kjer je pripravljavec vlog 

objasnil kakšni so postopki in terminski plani glede OPNja. 

2. Radovan Rusjan: 

• Kaj je za dvema razpisoma, in sicer razpis za Anjo Sedevčič in za svetovalca za evropske 

investicije. Skrbi ga, ker je slišal, da gre Erik stran in David v penzio, kaj bo z Oddelkom 

za okolje in prostor. Tam ni osebe, je pa razpisano delovno mesto za svetovalca za 

evropske investicije. Stvar baje izvaja neka zunanja agencija, o čemer so mu povedali 

na Občini Miren-Kostanjevica. Začudil se je, saj so pred tem v občinski opravi sami 

zaposlovali. Zanima ga, koliko bo to stalo. 

Razpisi so bili zaključeni za delovno mesto VIŠJI SVETOVALEC ZA EVROPSKE PROJEKTE 

IN INVESTICIJE, ki bo prevzel delo Erika. Razpis za delovno mesto Davida so v teku. Za 

3 razpise smo bili račun 976,00€ z DDVjem. 

• Kar se tiče PPja, so pobirali prakse iz občine Komen in dveh drugih. So šli pogledat, 

kako se to izvaja. A kar so ljudje sprejeli, so sprejeli, ne glede, v kateri KS je bilo 

sprejeto, ne more niti KS spreminjat. Predlaga, da grejo pogledati tudi v KD Renče, v 

kakšnem stanju je, kakšni so prostori, kako odpada omet. 

• Gasilci so ga vprašali oz. je bil na seji upravnega odbora in poveljstva, so ga prosili če 

lahko pove, kako delujejo, nato bo podal še vprašanje. Na Cerju je bil velik požar, če bi 

obrnilo veter, bi bil tudi v občini re-vo. To niso enostavne zadeve, to ni primerjanje 

kamiona in dvorane. En od gasilcev je ostal sredi požara, ne želi biti imenovan in ne 

želi več delovati v taki obliki. Sicer se ni nič zgodilo, a bi lahko bil mrtev. Imeli so nek 

lom itd. To so stroški, ki so se pojavili na račun tega požara, a se najbolj gre za človeško 

življenje. Tudi delovanje samega društva se je prijavilo 10 novih za gasilca in 27 novih 

otrok, ki jih usposabljajo za gasilsko dejavnost. Se izobražujejo in nobeno društvo jim 

ne zaračunavajo, da se tega udeležujejo. V letošnjem letu so 2 x imeli razglas požarne 

ogroženosti. Morajo konstantno izvajati. Župan je sprejel sklep, da se ta straža plačuje 

po ceniku slovenske zveze. Oni so se nato pogovarjali in je ostalo marsikaj odprto. Ne 

vejo, kako bodo preživeli do konca leta. Daje pobudo, da se ta stvar reši in da se jo 

pokrije v skladu s tem, kar se je dogajalo v tem času. 

3. Vanda Ožbot: 



• Pred 14 dnevi so imeli en pogreb, pred časom pa jo je obvestila že ena občanka o 

enakem problemu. Naročila je pogreb pri Komunali, dobila je račun za opremo vežice. 

Če je izvajalec Benko, da on brezplačno, če so oni, morajo plačati. Povedali so ji tudi, 

da so vežice v Bukovici in Renčah ter druge tri drugje neurejene. Zanima jo, s kom ima 

pogodbo z izvajalcem? Nepremičnine okoli in na pokopališču je KS prepisala na Občino, 

kar pomeni, da je brezplačno in da pogodbo podpiše Občine in nikakor ne KS. Očitno 

je, da je pogodba še iz let, ko je bilo pod MONG. Bi rada, da se pregleda in poda 

poročilo. 

Leta 2013 se je spremenil 5. člen Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Renče-

Vogrsko (Uradne objave v občinskem glasilu, št. 7/09 in 12/2013), ki je določil, da 

urejanje in vzdrževanje krajevnih pokopališč v Občini Renče - Vogrsko opravljajo 

krajevne skupnosti (KS). KS imajo glede upravljanja pokopališč sklenjene pogodbe z 

izvajalci zato je potrebno vprašanje postaviti KS, kaj natančno imajo dogovorjeno v 

pogodbi z izvajalcem, torej ali mora izvajalec tudi urediti vežico in kako je v primeru, 

če pogreb izvaja drugi izvajalec.  

Ker se je spremenilo oziroma na novo sprejel Zakon o pogrebni in pokopališki 

dejavnosti bomo v prihodnjem letu morali na novo urediti področje izvajanja pogrebne 

in pokopališče dejavnosti.  

• Glede na to, da so soustanovitelji zavoda za turizem, se ji zdi prav, da sprejmejo odlok 

o objektih, ki kvarijo izgled občine. To naj pripravi služba in prav bi bilo, da do konca 

leta. Nekateri objekti so v obupnem stanju. 

Žal v Sloveniji ni zakonske podlage za poseganje v privat lastnino. 

4. Florida Petelin: 

• Opozori, da se bliža konec leta. Mnoga športna društva uporabljajo športne objekte, ki 

so potrebni obnove itd. Mnogo že opravijo člani sami, za večje zadeve pa mora 

strokovnjak. V prejšnjih letih je bilo za te namene predvidena in porabljena vrednost v 

višini 10.000 €, za kar imajo tudi proračunsko postavko, zanima jo, ali bo v letošnjih 

letih enako št. sredstev. Saj bodo drugače morala društva porabiti sredstva, ki so jih 

dobila za druge zadeve. Kdaj se bo to izvedlo in kdaj bodo društva obveščena, kolikšen 

bo znesek za ta namen.  

Sredstva iz te postavke so bile že koriščene prav v te namene in preostanek se bo 

porazdelil. Po potrebi bo pa občina kot lastnik direktno saniral. 

• Ima pobudo oz. prošnjo, namreč nekateri svetniki, vsaj nekateri, in ona kot 

predsednica KS bi rada vedela, kako se ustanavljajo razne komisije. Na Radiu Robin je 



slišala, da se ustanavlja komisija za kolesarske poti. Ona kot predsednica bi rada bila o 

teh stvareh obveščena, še posebej o načrtih in dejavnostih, ki bi jih te komisije 

opravljale. Na začetku so govorili, da se bo ustanovilo komisijo za turizem, a je še ni, 

ali pa morda je. 

Komisije imenuje župan po 45. členu statuta. 

5. Marko Švara 

• PISNO 

• Pobuda, ki se tiče naslednjega proračuna, in sicer predlog o delnem sofinanciranju 

cepljenja proti klopnemu meningocefalitisu s strani občine. To je nevarna bolezen, ki 

ima lahko trajne posledice, celo smrtna, v Sloveniji letno zboli več kot 100 ljudi, s 

cepljenjem jo je mogoče preprečiti. Potrebna sta dva odmerka, nato tretji čez leto dni 

in nato na vsakih pet let. Veliko je bilo tudi predlogov, da bi bilo to vključeno v 

brezplačno shemo cepljenja na državnem nivoju, a se to še ni zgodilo. Ker gre za pereč 

problem, predlaga, da Občina Renče-Vogrsko v sodelovanju z Zdravstvenim domom 

Nova Gorica nameni sredstva za subvencijo za cepljenja za občane – po vzoru drugih 

občina, npr. MONG sofinancira 50 % cene cepiva. To tematiko je mislil predstaviti tudi 

na naslednji seji Odbora za družbene dejavnosti in upa, da jo bodo člani sprejeli, na 

odboru za proračun pa bo potrebno preračunati, koliko jih bo to dodatno stalo. 

Predlog o sofinanciranju bomo preverili po novem letu glede stroškov, načina in 

možnega postopka, je pa možnost uvest nove postavko v proračun za leto 2020. 

6. Aleš Furlan 

• Daje pobudo glede ZD Vogrsko, da naredijo ekskurzijo, da si ogledajo, kako so dela tam 

potekala. Da se naredi nek popis objekta, je prav, da se popiše vsa dela, saj so potekala 

dela od znotraj, so se menjala okna, da se pogleda, v kakšnem stanju je objekt. 

Predlaga, da se v bodoče, ko se bodo ti projekti izvajali, te prostore, ki niso v planu del, 

pusti v prvotnem stanju, saj je sedaj zunaj v redu urejeno, okolico so dodatno urejali, 

da so dobili vsaj uporabno dovoljenje. 

• Bila je seja KS, kjer je obrazložil problematiko participativnega proračuna, o čemer so 

se strinjali vsi člani, da tak način izvajanja ni smiseln, postaviti je potrebno neka merila. 

Sprejelo se je, da se drži vrednosti projekta, za katerega je bil izglasovan, to je 5000 

evrov. Glede na to, da je ta pohodna pot to presegla, so članki KS dali mnenje, da se v 

izvedbo tega ne gre, ampak le v izvedbo do 5000 evrov. Tako da se izvedeta ta pohodna 

pot in parkirni prostor. Sam je zvečer pisal tudi Davidu, naj naredi izračun in popis del 

do 5000 evrov. Sam je šel na to pot z enim od strokovnjakov, kjer so dobili veliko napak. 



Sam most ni bil definiran, iz katerega lesa bo, 4 metre se je izkazalo, da bi moralo biti 

6 metrov. Gramoza piše 21, za tisto pot pa so zračunali, da bi šlo 100 m³, in ostale 

stvari, ki niso bile točno definirane. Za naprej bi predlagal, da se za participativni 

proračun ovrednoti že prej, kot se poda na odločanje ljudem, saj oni niso krivi, če so 

to izglasovali, oni so verjeli, da se da za ta denar izvesti. Zato meni, da infrastrukturne 

zadeve niso dobre za participativni proračun. 

Participativni proračun se izvaja v skladu z izbiro in zneski. 

• Glede na to da razpolagajo z javnim denarjem za PP, ga zanima kje je meja števila 

glasov volivcev, ki neko stvar izvoli. Za sklic zbora krajanov, referendum itd. se 

potrebuje 5 % ljudi, ki s tem soglaša. Tukaj jih je pa na Vogrskem za nek projekt 

glasovala 49, pri čemer je volilna pravica 15 +, kar ne predstavlja niti 4 %. Zato je KS 

podala svoje mnenje, lahko bi sklicala tudi zbor krajanov, da se ponovno izglasuje, ali 

se izpelje. Lahko bi bili tudi zavedeni glede projektov. 

7. Borut Zorn: 

Na 2. redni seji je župan dal informacijo o imenovanju podžupana, zanima pa ga, za katere 

naloge ga je do sedaj pooblastil.  

Pooblastilo za zastopanje na Krajevnih Skupnosti 

Pooblastilo za pripravo in reševanje problematik kolesarskih poti (ELENA,…) 

Pooblastilo za čas odsotnosti župana v občinski upravi, ga zastopa 

 

8. Marko Furlan: 

• V zapisniku 6. seje je bilo v Ad.3 poročilo župana omenjeno, da se bo nadaljevalo 

izvajanje muzeja na prostem na Vinišču. Prebivalce Vinišča zanima, kje bo to oz. točno 

št. parcel. 

Postavitev spominskega obeležja in urbane opreme v muzeju na prostem na lokaciji 

Vinišče je planirano na parceli št. 2053 k.o. Renče. 

Projekt je v pripravi in sedaj se je ustavil ker je potrebno odkupit in prevzemi na parceli 

2053 , 2025, 2023/1, k.o. Renče.  

 

V kakšni fazi je avtobusna postaja na Dombravi, ali je že gradbeno, se kaj premika? Ali 

se je kaj premaknilo z obvoznico Volčja Draga.  

Avtobusno postajališče na Dombravi je v fazi pridobivanja soglasja DRSi, istočasno se  

pripravlja projekt vodovoda za industrijsko cono, ki je potrebna za požarno varnost. 

9. Dušan Nemec 

• Kaj je s projektom KUL-STIK, z nadstrešnico? Želi pisno podano datum.  



Nadstrešnica bo šla v izgradnjo v leto 2020, z dokončanjem avgust 2020. 

• Zanima ga pločnik stari most in novi most v Bukovici.  

Projekti so pripravljeni in prijavljeni na meddržavni razpis evropskih sredstev Grevislin 

in bodo šli v realizacijo v naslednjih 2 letih ker smo pod partnerji MONGa. 

 

• Šola in vrtec naj bi bila zaključena, govorila sta, da bo otvoritev za prazni KS, nato so 

prenesli, sedaj ga pa zanima, ali otvoritev sploh bo ali ne bo.  

Otvoritev bo v Decembru, zavleklo pa se je ker nismo dobili uporabnega dovoljenja od 

upravne enote. 

• Glede podžupana, izbere ga župan, sedaj je eno leto odkar je na funkciji, v tem času se 

ni udeležil nobene njihove prireditve, ni ga nič poklical, mu ni dal številke. Enako je v 

Renčah, na Vogrskem je popolnoma drugače. Zanima ga, če je dobil nalogo od župana, 

da ureja Vogrsko, drugo ga pa ne zanima. Tega podžupan pa ne potrebujejo. Rabijo 

župana, ki bo povezoval vse tri KS in tako tudi deloval. Eno leto nista spregovorila. 

Od župana ni dobil te naloge. 

 



 



 

Vprašanja Marko Švara: 

1. Moja strinjanja na kakršno koli mnenje so subjektivnega značaja osebne narave. Se pa strinjam 

in zavezujem, da vsak občan šteje neglede na pripadnost. Je pa moje delo v skupen interes, 

skupno dobro in blaginjo v skladu z zakonom in sredstvi. 

2. Veliko mnenj je bilo zbranih glede predloga in predlog bo realiziran. Zanima pa me, kdo vam je 

podal, da je bilo kakršno koli strokovno mnenje podano ali bilo naročeno? 

3. Do konca letošnjega leta. 

Postopki in zneski za participativni proračun 2020 bodo bili izvedeni v začetku naslednjega leta. 



 

Imenovana članica je podala soglasje pred samo sejo občinskega sveta glede na to, da je bila članica 

predlagana na sami seji občinskega sveta. 

 

Imenovana članica je bila imenovana po predhodnem umiku kandidature kandidata, ki ga je predlagala 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Predlog je podal občinski svetnik s 

predstavitvijo. Predlog je bil nato dan glasovanje in dobil potrebno večino za izglasovanje. 

 

 



 

 



 

 

 



 

 



 

 

1. Občinska uprava  je na vašo zahtevo poslano po e-pošti  dne 6. 6. 2019 odgovorila, da bo 

postopala v skladu s 15. členom Poslovnika OS in vam bo poslala odgovor. Dne 12. 6. 2019 ste 



po e-pošti tudi prejeli zahtevane podatke. Dodatnega pisnega odgovora vam na naslednji, torej 

6. redni seji, nismo dostavili, saj smo sklepali, da ste z odgovorom, poslanim po e-pošti, 

zadovoljni in ni potrebno še dodatno pisno odgovarjati. Tudi sam na 6. redni seji temu niste 

odgovarjali, temveč šele na 7. redni seji. Prepričani smo torej, da neupravičeno zatrjujete, da 

se vam onemogoča dostop do podatkov, saj ste podatke prejeli.  

 

2. Občinski svetniki za vsako sejo pravočasno in v roku prejmete gradivo z obrazložitvami, ravno 

tako vam na sejah delovnih teles občinska uprava predloži vse dodatne informacije, ki jih na 

sami seji želite. Nemogoče pa je zahtevati od občinske uprave, da vam bo dodatno zahtevane 

podatke pripravila tik pred sejo. Vaša trditev, da vam je bilo onemogočeno izvrševanje nalog 

občinskega svetnika ter priprava na sejo, je nerazumna, saj na 5. redni seji na dnevnem redu 

ni bilo nobene točke dnevnega reda, ki bi bila povezana v vašimi zahtevami za podatke o 

realizaciji prihodkov. V kolikor pa je bil vaš namen nadziranje dela občinske uprave, vas prijazno 

opominjamo, da je to naloga in delo nadzornega odbora občine in ne občinskega svetnika, 

župan pa je dolžan obveščati OS o izvrševanju proračuna 2 x letno. 

 

3. V zvezi z odprodajo občinskih stanovanj od 1. 1. 2019 do 11. 6. 2019 so potekala dela in 

priprava dokumentacije za odprodajo enega stanovanja. Do realizacije odprodaje ni prišlo, ker 

se najemnik ni želel preseliti. V zvezi z odprodajo bi radi pojasnili, da moramo trenutnim 

najemnikom najprej zagotoviti drugo primerno stanovanje, če želimo z odprodajo začeti. 

 

4. Odgovor je obravnavala Statutarno- pravna komisija. 

 

5. Zadružni dom Vogrsko je bil končan z zneskom 208.289,00€ z DDV-jem. Zunanja ureditev 

23,452,36 € z DDV-jem. 



6.  

7. Proračun je v pripravi. O sklep o začasnem financiranju boste bili seznanjeni na decembrski 

seji. 

8. Proračun je v izdelavi in pridobivamo vse finančne načrte vseh zavodov ter ostalih, vezanih na 

transfere proračuna. Na sami seji pa nisem izjavil, da nameravam vzpostaviti Zavod za kulturo, 



šport itd., ampak da je to ena od idej, kako rešiti problematiko objektov v upravljanju društev 

– gre za razmišljanje na reševanja zadev na dolgi rok. 

9. Smo likvidni in imamo načrtovan denarni tok. 

10. Že na prejšnji seji sem podal, da se ne bomo kratkoročno zadolževali. 

11. Ne zavajamo z nobenimi lažnimi podatki, ampak je bila rečena resnico o možnosti zadolžitve 

občine za kratek rok. Pošteno sem razpravljal o možnostih, zaradi tega še ni potrebno sklepati 

narobe. Obrazložili smo vam tudi, da do zadolžitve ni prišlo, in dodali, da smo o njej razmišljali.  

V kolikor pa vam ne bi omenil te možnosti in bil odkrit ter enakopraven do vseh svetnikov, bi 

smatrali da prikrivam informacije.  

Zato poudarjam vaše trditve o ZAVAJANJU z moje strani so prirejena interpretacija vašega 

osebnega stališča brez kakršnega koli pojasnila. Biti iskren ni zavajanje. 

12. Vodenje Občine je točo določeno v Zakonu o lokalni samoupravi.  

Poudarjam, da mi ne dajete besed v usta, o tem kakšne so moje izjave, ker sem bil iskren do 

vas, ko sem vas obvestil, da obstaja možnost, ampak da ni rečeno, da jo bomo koristili. V 

nobenem primeru nisem izjavil, da smo se zadolžili ali da se bomo, ampak da obstaja možnost. 

Kot dobri gospodarji pa smo pridobili dodatna nepovratna sredstva na letošnje in lanske 

projekte, ki so prinesli več prihodkov v občinski račun. 

 

Upam, da sem vam v pomoč, kajti sprašujem sem, na kakšen način bodo odgovori na vsa strokovno 

finančna in politična vprašanja pripomogli v dobrobit in blaginjo naših občanov. Kajti povzetek 

letošnjega leta je približno preko 120 vprašanj in samo 30 pobud. Od tega večina pobud svetnikov, ki 

sprašujejo naše občane in ne občinsko upravo, vprašanja pa se ponavljajo iz seje v sejo.  

 

 

  

 


